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2022Z15469 

Vragen van het lid Eerdmans (JA21) aan de Minister voor Volkshuisvesting en 
Ruimtelijke Ordening over het aantal woningtoewijzingen aan statushouders 
(ingezonden 8 augustus 2022). 

Vraag 1
Wat bedroeg het percentage woningtoewijzingen aan statushouders 
gedurende de eerste zes maanden van 2022? Kunt u dit per maand aange-
ven? 

Vraag 2
Wat was hierbij de gemiddelde huishoudensgrootte? 

Vraag 3
Hoeveel woningen waren hiermee in totaal gemoeid? 

Vraag 4
Kunt u een overzicht verstrekken van het percentage woningtoewijzingen aan 
statushouders per gemeente gedurende deze periode? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Wat bedraagt het percentage woningtoewijzingen aan statushouders 
gedurende de periode (zes weken) in het kader van de maatregel versnelde 
uitstroom van 7.500 statushouders? 

Vraag 6
Hoeveel woningen zijn hiermee in totaal gemoeid? 

Vraag 7
Zijn er meer gemeenten zoals Utrecht die gedurende deze periode op 
noodgevallen na alle vrijkomende sociale huurwoningen aan statushouders 
toewijzen? Zo ja, welke gemeenten zijn dit?
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